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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.3.2017  
 
Tomko: 
Interpelácia smeruje ku križovatke ciest Varichovská – Kukučínova, kde v zimnom období 
došlo k poruche vodovodu mestského. Tam, na tej Varichovskej bolo pretrhnuté asi na troch 
miestach, zima si vyžiadala svoju daň. Boli už urobené určité opravy, voda tečie, no ale 
zelené pásy zostali v hroznom stave. Či niekto už prakticky s vodármi  jednal, žeby to dali do 
pôvodného stavu. Na tej križovatke tam nasypali štrk, zatiaľ je to vyspravka robená štrkovo, 
štrkom. Myslím, že ten štrk tam nebude až do ďalšej zimy, že čakajú, že zase na tom mieste 
praskne voda a majú ušetrené. Takže treba, to isté platí aj na ostatných uliciach, kde došlo 
takisto k pretrhnutiu vody, Dobrovoľnícka ulica a Švermova, tam bol takisto pretrhnutý 
vodovod. Na tejto križovatke bol, vzhľadom k tomu, že boli silné mrazy, bol vysypaný väčší 
kameň. Tento kameň už bol  z časti pozametaný, ale len z časti, ostali tam prakticky len 1/3 
kameňa tam ostala. Takže by som poprosil, aby ste to skutočne dozametali, lebo takýto 
kameň, keď vletí do okna nejakého vozidla, tak spôsobí škodu.  
Na Ulici Škultétyho – parkovisko pred bytovkou 1424, tam tiež došlo zrejme k pretrhnutiu 
vody. No, opravili to, choďte  pozrieť sa, jak sa to opravilo, jak sa to upravilo, zaberá to 3 
parkovné miesta pred touto bytovkou a stojí to zatiaľ tak.  
 
PhDr. Čižmár: 
Križovatky Varichovská a Kukučínova a nielen tie, ale všetky, kde došlo k poruchám v rámci 
dodávky vody. Túto záležitosť sme už riešili s príslušnou spoločnosťou. V najbližších dňoch 
bude komplexne riešená na väčšine miest,  alebo resp. na všetkých mestách. Ide o objednávku 
z ich strany smerom, z dôvodu dodávky obaľovacích zmesi smerom k spoločnosti, ktorá ich 
vyrába a bude vyriešená. Uvedomujeme si, že je to problémová situácia hlavne na križovatke 
Varichovskej, ktorú si spomínal s Kukučínovou, pretože tam došlo k poruche a zasiahlo to do 
rozmerov cesty tak, že istým spôsobom znefunkčňuje normálny prechod vozidiel. Aj kvôli 
tomu vlastne spoločnosť, Východoslovenská vodárenská spoločnosť pristúpila k tomu, že 
spevnila lôžko a rozšírila možnosť využívania tejto cesty, predtým bol ten záber ohraničený 
trošku väčší. Záležitosti týkajúce sa Škultétyho ulice, to je vlastne tá istá záležitosť súvisiaca 
s opravou povrchu vozovky. 
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